



شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.ع)
Oman Cement Company (S.A.O.G)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112,
Muscat, Sultanate of Oman,
Tel.: (968) 24437070
Fax : (968) 24437777
C.R. No. : 1/06123/2
E-mail : admin@omancement.com
Website: http://www.occ.om
Member Arab Union for
Cement and Building Materials

ص.ب. ٥٦٠ - روي، الرمز البريدي ١١٢
مسقط، سلطنة عمان
هاتف : ٢٤٤٣٧٠٧٠ (٩٦٨)
فاكس : ٢٤٤٣٧٧٧٧ (٩٦٨)
س.ت. رقم : ١/٠٦١٢٣/٢
البريد الإلكتروني : admin@omancement.com
الموقع على الشبكة : http://www.occ.om
عضو الاتحاد العربي
للإسمنت ومواد البناء

Announcement

Oman Cement Company (OCC) would like to clarify its position regarding the latest statements in social media about increasing the prices of cement and its inability to meet the demands of the local market which resulted in costumers being waiting for long time to left cement.

The Company confirms that no increase in prices has been made by OCC so far, and that the long queues of waiting trucks is due to severe shortage of imported cement due to its high prices as well as the shortage of the supply from the local cement which has driven those customers who used to buy cement from the neighboring countries and other local producers to buy cement from OCC.

In light of this frustrated & increased demand of cement, the Company has increased its production capacity to optimum extent possible averaging (10,000) TPD. However, cement demand is still beyond OCC capabilities to meet.

As OCC emphasizes its main role in supplying the local market with cement, it further confirms its commitment to work with all its partners to provide high quality products at reasonable prices according to the optimum production capacity possible.

Eng. Salim Abdullah Al-Hajri
CEO

تنويه

يسر إدارة الشركة أن توضح موقفها حول ما ورد في منصات التواصل الاجتماعي بشأن قيام الشركة برفع أسعار منتجاتها وعدم مقدرتها على تلبية إحتياجات السوق المحلي من منتجات الإسمنت، الأمر الذي نتج عنه ارتفاع فترات الإنتظار بالمصنع وتكدس الشاحنات.

وفي هذا الصدد تؤكد الشركة بان جميع منتجاتها تباع دون ان يطرأ عليها زيادة في السعر، وفيما يتعلق بفترات الإنتظار وتكدس الشاحنات أمام المصنع، فإن هذا الأمر يرجع إلى الإنخفاض الحاد في شحنات الإسمنت المستورد وذلك بسبب ارتفاع أسعاره وايضا النقص في الإنتاج المحلي من المنتجين الآخرين، حيث أن العديد من العملاء الذي كانوا يعتمدون على شراء الإسمنت من مصادر خارجية تقدموا بطلبات الشراء من شركة إسمنت عمان مما أدى إلى زيادة الطلب على منتجات الشركة بكميات تجاوزت بشكل كبير الطاقة الإستيعابية للشركة.

وعلى ضوء هذا الطلب المتزايد قامت الشركة برفع الطاقة الإنتاجية لديها للحدود القصوى والبالغة (10,000) طن متري في اليوم، إلا أن الطلب على الإسمنت يفوق الطاقة التي تستطيع الشركة تلبيته.

وإذ تؤكد الشركة على دورها الرئيسي في امداد السوق المحلي بالإسمنت، فإنها تؤكد التزامها بالعمل مع جميع شركائها لتوفير منتجات ذات جودة عالية وبأسعار مناسبة وفق الطاقة الإنتاجية القصوى.




م. سالم عبدالله الحجري
الرئيس التنفيذي



الفائزون برأس
حاضرة صاحب الجلالة
لافضل خمسة مصانع
عن الأعوام:
١٩٩١، ١٩٩٢، ١٩٩٣، ١٩٩٤، ١٩٩٥، ١٩٩٦، ١٩٩٧، ١٩٩٨، ١٩٩٩، ٢٠٠٠، ٢٠٠١، ٢٠٠٢، ٢٠٠٣، ٢٠٠٤، ٢٠٠٥، ٢٠٠٦، ٢٠٠٧، ٢٠٠٨، ٢٠٠٩، ٢٠١٠، ٢٠١١، ٢٠١٢، ٢٠١٣، ٢٠١٤، ٢٠١٥، ٢٠١٦، ٢٠١٧، ٢٠١٨، ٢٠١٩، ٢٠٢٠، ٢٠٢١، ٢٠٢٢



ك.م. 10A - 0059

